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Abstract (en)
[origin: US4803482A] In the system, exits are provided with opening bars and locks. The system has a central post and control boxes. Each control
box is associated with an exit and is connected to the central post. Activation of an opening bar initiates the sending of information to the central
post by the associated control box. This triggers a first delay To. During this delay, the opening of the exit can be stopped for a further delay Tc.
The opening is allowed at the end of the first delay or at the end of the second delay. A third delay Tp can be triggered during the second delay Tc
to allow the opening of the exit under question during the third delay Tp and to relock the exit under question at the end of the third delay Tp, by
cancelling the effect of the second delay Tc. The system can also operate in the anti-intrusion mode. In particular, it can be used in stores or public
establishments of medium area.

Abstract (fr)
Dans le système, les issues sont munies de barres de demande d'ouverture et de verrous. Le système comporte un poste central et des boîtes de
contrôle. Chaque boîte de contrôle est associée à une issue et est reliée au poste central. L'actionnement d'une barre de demande d'ouverture
commande l'envoi d'une information au poste central par la boîte de contrôle associée. Celle-ci déclenche une première temporisation To. Pendant
celle-ci, l'ouverture de l'issue peut être condamnée pendant une seconde temporisation Tc. L'ouverture est autorisée à la fin de la première
temporisation ou à la fin de la seconde temporisation. Une troisième temporisation Tp est prévue qui peut être déclenchée pendant la seconde
temporisation Tc pour autoriser l'ouverture de l'issue considérée pendant la troisième temporisation Tp et reverrouiller l'issue considérée à la fin de
la troisième temporisation Tp en annulant l'effet de la seconde temporisation Tc. Le système peut aussi fonctionner en mode anti-intrusion. Il est
notamment applicable dans des magasins ou des établissements publics de surfaces moyennes.
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